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Det er med stor fortvilelse vi kontakter dere politikere. 
Et så stort kutt er kroken på døra for oss. Det er nå svært mange pensjonister som er opprørt og 
engstelige for å miste en kjær møteplass.  
Vi har forståelse for at Sandnes kommune er i en vanskelig situasjon og må gjøre store kutt. Men vi er 
veldig uenig i disse sparetiltakene. Vi vet at en sykehjemsplass koster ca. 1. mill. Den evt innsparingen 
vil raskt bli oppspist av økt behov for sykehjemsplasser og/eller dagplasser for flere av våre brukere. 
Mange av våre eldste brukere kan fortsette å bo hjemme fordi de kan komme til Gandsfjord for å 
spise her, ha et sosialt nettverk og få hjelp til forskjellige gjøremål. Mange eldre har bevisst kjøpt 
leilighet i blokkene hvor vi holder til eller i nærheten slik at de kan benytte seg av tilbudene vi har. 
Den psykiske helsen er svært viktig oppi dette, det å ha en fast møteplass er gull verdt. Eller å jobbe 
som frivillig, og vite at noen fortsatt har bruk for en. Pensjonister i alle aldre trenger dette, ikke 
nødvendigvis bare de eldste. Ensomhet er et stort problem. Vi hadde mange fortvilte som daglig 
kontaktet oss når senteret ble stengt ifbm koronasituasjonen. 
 
Vi har dyktige restaurantkokker som lager god hjemmelaget middag, diverse påsmurt, kaker og mye 
mer. Mange benytter seg av dette tilbudet og vår kafé har et godt rykte. Vi har mange faste kunder 
som kommer daglig eller flere ganger fast i uken. 
Vi mistenker at kommunen ønsker at vi skal benytte oss av storkjøkkenet på Vatne? Dette er ikke et 
alternativ. Ingen vil komme til en kafé å spise oppvarmet mat som er laget en annen plass. (Maten er 
helt sikkert god, det handler ikke om det) Men ingen hadde gått på Lura Turistheim hvis de hadde 
servert maten på denne måten. Dette er vår hovedinntekt.  
Mister vi den, er det ingen mulighet å drive videre. 
Vi ser heller ikke hvordan dette lar seg gjøre i praksis. Vi vet aldri hvor mange som kommer innom 
hver dag. Det kan variere mellom 40-80 stk.  
Det samme gjelder utkjøring. Den listen er variabel helt fram til utkjøringstidspunktet. (Kokkene hiver 
seg rundt på kort tid) Senteret drives på en svært effektiv måte, med kun tilskudd til lønnsutg. I 2019 
hadde vi en omsetning på ca. kr. 1.400.000,- Utgifter til matvarer ca. kr. 900.000,-  Utgifter til 
vedlikehold, husleie, strøm, tlf etc dekkes av denne "fortjenesten". Vi har de siste år effektivisert det 
vi kan. Redusert stilling og økt med enda flere frivillige som hver dag hjelper til i kafeen. Vi kjører ut 
middag til eldre i kommune til ca 200 personer pr. uke. Det samme gjør Mossiges Minde. Hvem skal 
ivareta den oppgaven om vi imå legge ned? 
 
Vi har turgruppe, vanngymnastikk, dans, trim, strikkekafé og forskjellige håndarbeidsgrupper. Selv 
om damene er i flertall har vi en god gjeng menn som møtes daglig og /eller flere dager i uken. De 
spiser middag sammen og løser "verdensproblemer". Flere er også med i turgruppen, 
vanngymnastikk og hjelper til med utkjøring av middag. 
Vi har ofte folk i arbeidstrening via Nav og språkpraksis. Samt elever fra vgs i praksis. 
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Fra før har vi kutt fra tidligere år, totalt ca. kr 500.000,- Så for oss blir det snakk om et kutt på kr. 
1.500.000,- 
 
Vi er 9 ansatte, fordelt på 5,1 årsverk. 
 
Vi hadde mange planer for 2020. For å øke inntektene hadde vi planlagt messer, utleie og diverse nye 
kurs som dessverre har blitt avlyst pga.  
koronasituasjonen. Forhåpentligvis kan dette bli god inntektskilde igjen for 2021. Vi er absolutt 
framoverbøyd og leter etter så mange inntektskilder som mulig. Alle ansatte jobber og står på langt 
utover de opprinnelige arbeidsoppgavene. 
 
I beste fall kan vi kanskje tåle et mindre kutt hvis det er snakk om et engagsbeløp i 2021. Men vi vil 
ikke greie et sekssifret beløp hvert år framover.... 
 
Når det gjelder Leirgauken er det et blad som blir flittig brukt og som virkelig blir verdsatt av de som 
mottar det. Her finnes informasjon om alle tilbud som finnes for denne målgruppen. Dette har 
eksistert i 42 år og vi vet at det vil bli sterke reaksjoner om dette blir lagt ned. Kan det være et 
alternativ og gå ned til 2 utgivelser i året? Da kan tilskuddet til bladet sannsynligvis halveres..... 
 
Takk for at dere tok dere tid til å lese dette. Ta gjerne kontakt om noe er uklart eller dere lurer på 
noe. 
 
Vi håper inderlig at dere kan å hjelpe oss! 
 
 
mvh 
Turid Nordbø Tranøy 
daglig leder 
Gandsfjord Seniorsenter 
Tlf. 51 66 60 04 / 476 32 212 
 


